



Wageningen

OORKONDE

Verklaring ter bezegeling van de stedenband tussen Mörfelden-Walldorf en Wageningen

Op basis van het in oktober 1985/februari 1986 tussen de gemeentes Wageningen en Mörfelden-Walldorf opgerichte 'partnerschap voor de vrede' en rekening houdend met politieke ontwikkelingen in de wereld, willen de beide gemeentes opnieuw hun verbondenheid verklaren en het partnerschap verder verbreden.

Zoals voorheen is vooral van belang hierbij de oorlogsgeschiedenis van Wageningen (1940-1945) te betrekken, om uit de fouten van het verleden te leren voor een vreedzame toekomst.

Centraal bij deze

STEDENBAND

staat het gemeenschappelijk streven en de gemeenschappelijke inzet voor

Democratie, vrede en duurzame ontwikkeling.

Het doel van de 'stedenband' tussen Wageningen en Mörfelden-Walldorf is het bevorderen van het contact tussen burgers en groeperingen en daarmee

- de bekendheid met en voor elkaar
- het begrip voor elkaar
- de uitwisseling van ervaringen.

Hieronder vallen vooral de contacten op het gebied van algemene maatschappelijke en culturele kwesties, waar mensen in hun dagelijks leven mee geconfronteerd worden

- als burgers van hun gemeente
- als europeanen
- als bewoners van onze wereld

boven alle grenzen uit.

Als verder belangrijk doel van deze 'stedenband' zien we de gemeenschappelijke eis van bewustwording van onze burgers ten aanzien van de derde wereld.

In het kader van onze doelstellingen streven Wageningen en Mörfelden-Walldorf eveneens na om vooral de contacten tussen jongeren op alle niveaus te bevorderen.

Wageningen,
Mörfelden-Walldorf, 18. september 1992

Namens de stad
Wageningen

Michel Jager, burgemeester

namens de stad
Mörfelden-Walldorf

Bernhard Brehl, burgemeester

Mörfelden-Walldorf

URKUNDE

Erklärung zur Besiegelung der Städtepartnerschaft zwischen Wageningen und Mörfelden-Walldorf

Auf der Grundlage der seit Oktober 1985/Februar 1986 zwischen den Städten Wageningen und Mörfelden-Walldorf begründeten 'Partnerschaft für den Frieden' und unter Berücksichtigung der weltpolitischen Entwicklungen wollen die beiden Gemeinden ihre Verbundenheit erneut bekunden und die bestehende Partnerschaft weiter verbreitern.

Nach wie vor ist es von besonderer Bedeutung, die leidvolle Geschichte Wageningens (1940 - 1945) weiterhin mit einzubeziehen, um aus Fehlern der Vergangenheit für eine friedvolle Zukunft zu lernen.

Im Mittelpunkt dieser

STÄDTEPARTNERSCHAFT

steht die gemeinsame Arbeit und das gemeinsame Eintreten für

Demokratie, Frieden und Umwelt.

Es ist erklärtes Ziel dieser 'Städtepartnerschaft' zwischen Wageningen und Mörfelden-Walldorf, durch Kontakte zwischen Bürger/innen und Gruppen

- die Kenntnis voneinander
- das Verständnis füreinander
- den Austausch von Erfahrungen zu fördern.

Hierunter fallen insbesondere auch alle allgemein gesellschaftspolitischen und kulturellen Fragen, mit denen Menschen in ihrem alltäglichen Leben konfrontiert werden,

- als Bürger/innen ihrer Gemeinde
- als Europäer/innen
- als Bewohner/innen dieser Welt

über alle Grenzen hinaus.

Als weiteres wichtiges Ziel dieser 'Städtepartnerschaft' sehen wir die gemeinsame Förderung einer Sensibilisierung unserer Einwohner/innen für die Probleme der Dritten Welt.

Im Rahmen unserer Zielsetzungen streben Wageningen und Mörfelden-Walldorf gleichfalls an, insbesondere die Kontakte von Jugendlichen auf allen Ebenen zu fördern.

Mörfelden-Walldorf, 18. September 1992
Wageningen,

Im Namen der Stadt
Wageningen

Michel Jager, Bürgermeister

Im Namen der Stadt
Mörfelden-Walldorf

Bernhard Brehl, Bürgermeister

